
 

	
Beverwijk,	27	februari	2018	
	
	
Onderwerp:	Schriftelijke	vragen	ex	art	41.	Opvang	van	criminele	jongeren	in	hotels.	
	
Geachte	voorzitter,	
	
Hierbij	verzoek	ik	u	onderstaande	artikel	41	RvO-vragen	aan	het	college	van	burgemeester	en	
wethouders	door	te	geleiden.	Conform	genoemd	artikel	geef	ik	hierbij	aan	dat	prijs	wordt	gesteld	
op	schriftelijke	beantwoording.	
	
Onlangs	hebben	wij	vernomen	dat	criminele	jongeren	in	hotels	in	de	regio	worden	opgevangen.	
Daarbij	hebben	wij	begrepen	dat	de	hoteleigenaren	en	gasten	hier	niet	van	op	de	hoogte	zijn.	De	
VVD	vindt	het	onaanvaardbaar	dat	criminele	jongeren	beloond	worden	voor	hun	gedrag	en	op	
kosten	van	de	gemeenschap	in	luxe	hotels	verblijven.	Naar	aanleiding	hiervan	heeft	de	VVD	de	
volgende	vragen:	
	

1. Worden	er	momenteel	criminele	jongeren	in	hotels	opgevangen?	Zo	ja,	hoeveel	jongeren?	
Zo	nee,	is	dat	de	afgelopen	jaren	wel	voorgekomen?	

2. Kan	het	college	aangeven	waarom	deze	criminele	jongeren	in	hotels	worden/werden	
opgevangen?		

3. Worden	de	kosten	voor	de	opvang	in	de	hotels	door	de	gemeente	betaald?	Zo	ja,	waarom?	
4. Kan	het	college	aangeven	wat	de	totale	kosten	voor	de	opvang	van	deze	jongeren	in	hotels	

is	geweest?	
5. Is	het	college	met	de	VVD	eens	dat	het	onaanvaardbaar	is	dat	criminele	jongeren	worden	

beloond	met	een	verblijf	in	een	hotel	op	kosten	van	de	Beverwijkse	belastingbetaler?	Hoe	
gaat	het	college	dit	in	de	toekomst	voorkomen?	

6. Is	het	college	met	de	VVD	eens	dat	criminele	jongeren	moeten	worden	opgesloten,	of	als	
er	een	hulpvraag	is,	moeten	worden	opgevangen?	Zo	ja,	waarom	gebeurt	dit	niet?	

7. Heeft	het	college	genoeg	specialistische	opvangplekken	ingekocht?	
8. Heeft	de	overschrijding	van	zo’n	€	1	miljoen	op	jeugdzorg	onder	andere	te	maken	met	de	

kosten	voor	de	hotelovernachtingen?	
9. Is	het	college	met	de	VVD	eens	dat	hoteleigenaren	en	gasten	in	verband	met	de	veiligheid	

op	de	hoogte	moeten	zijn	dat	zij	criminele	jongeren	onderdak	verlenen?	Waarom	gebeurt	
dit	niet?	

10. Waarom	heeft	het	college	niet	eerder	aan	de	bel	getrokken	en	de	raad	in	het	kader	van	de	
actieve	informatieplicht	hier	over	geïnformeerd?			

	
Gezien	de	ernst	van	de	situatie	verzoeken	wij	het	college	binnen	twee	weken	te	antwoorden	doch	
uiterlijk	binnen	de	gestelde	termijn.	
 
Met	vriendelijke	groet,	
namens	de	VVD	fractie,	
	
	
	
	
Serge	Ferraro	



 

Fractievoorzitter		


